
70. schůze RO Kobylnice dne 22.2.2018

Přítomni:  Šmíd, Ulbrichová, Florian, Votápek
Omluven:  Dolanský

Program schůze:

1. Rozpočtové opatření č. 2/2018
2. Změna rozpisu rozpočtu č. 1/2018
3. Vyhlášení konkurzního řízení na pracovní místo ředitele/ředitelky ZŠ a MŠ Kobylnice
4. Veřejnoprávní smlouva přestupky
5. Elektronická úřední deska
6. Záměr sdružené investice na II. stupeň ZŠ
7. Nabídka majetku zřizovateli
8. Účetní závěrka ZŠ a návrh na rozdělení hospodářského výsledku
9. Různé

1. Rozpočtové opatření č. 2/2018

Rozpočtové opatření spočívá v posílení rozpočtu o 50.000 Kč z financování. Tato částka bude použita
na dotaci pro ŘK farnost Šlapanice, schválenou na minulé schůzi rady. Rozpočtové opatření tvoří
přílohu č. 1 zápisu.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. provádí rozpočtové opatření
č. 2/2018.

hlasování:                   3 pro                               0 proti                               1 zdržel se      

2. Změna rozpisu rozpočtu č. 1/2018

Změna rozpisu rozpočtu spočívá v přesunu prostředků z oprav chodníků na pasport komunikací,
v přesunu z oprav kanalizace na správní poplatek na kanalizace, v přesunu z odměn členů
zastupitelstva na dávky v nemoci a v přesunu z platů zaměstnanců veřejné správy na dávky v nemoci.
Změna rozpisu rozpočtu tvoří přílohu č. 2 zápisu.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje změnu rozpisu
rozpočtu č. 1/2018.

hlasování:                    4 pro                              0 proti                               0 zdržel se      

3. Vyhlášení konkurzního řízení na pracovní místo ředitele/ředitelky ZŠ a MŠ
Kobylnice

Rada na své minulé schůzi schválila vyhlášení konkurzu na místo ředitelky ZŠ. Dne 12. února Jm kraj
uveřejnil na svých stránkách metodiku pro postup zřizovatele při vyhlášení konkurzu. Proto je potřeba
přijmout v souladu s touto metodikou. Je třeba m.j. odvolat ředitelku k poslednímu dni jejího
šestiletého období výkonu funkce ředitelky, vyhlásit konkurz s předpokládaným nástupem, pověřit
starostu k některým úkonům a schválit zveřejnění inzerátu. Starosta pak zjistí od JmK doporučení na
ředitele jiné obdobné školy, jako vhodného člena komise a zajistit jeho souhlas se jmenováním do
konkurzní komise

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění
pozdějších předpisů, § 166, odst. 3 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním
vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění pozdějších předpisů
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a) vyhlašuje konkurzní řízení na obsazení pracovního místa ředitele/ředitelky příspěvkové
organizace Základní škola a Mateřská škola Kobylnice, příspěvková organizace,

b) odvolává paní Mgr. Ilonu Martiškovou z pracovního místa ředitelky příspěvkové organizace
Základní škola a Mateřská škola Kobylnice, příspěvková organizace, a to ke dni 31. 7. 2018.
Posledním dnem výkonu práce ředitelky příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská
škola Kobylnice, příspěvková organizace, je den 31. 7. 2018. Důvodem odvolání je vyhlášení
konkurzu na pracovní místo ředitele/ředitelky příspěvkové organizace Základní škola a
Mateřská škola Kobylnice, příspěvková organizace, podle ustanovení § 166 odst. 3 zákona č.
561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním vyšším odborném a jiném vzdělávání
(školský zákon), ve znění pozdějších předpisů,

c) pověřuje starostu 
- požádat krajský úřad, Českou školní inspekci, školskou radu o delegování jejich zástupce

za člena konkurzní komise
- zjistit od krajského úřadu Jihomoravského kraje vhodného ředitele jiní obdobné školy a

zajistit jeho souhlas se jmenováním za člena konkurzní komise
- vyzvat ředitelku příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola Kobylnice,

příspěvková organizace, aby zorganizovala volbu zástupce z řad pedagogických
pracovníků školy do konkurzní komise a doložila ji zřizovateli zápisem o volbě.

d) schvaluje zveřejnění inzerátu, který tvoří přílohu č. 3 zápisu, v Učitelských novinách,
v deníku Brněnský deník, na www.obec.kobylnice.cz, na www.jmskoly.cz a na úřední desce
obce.

hlasování:                    4 pro                               0 proti                                0 zdržel se      

4. Veřejnoprávní smlouva přestupky

Dne 1. 7. 2017 nabyla účinnosti nová právní úprava přestupkového práva. Veřejnoprávní smlouvy
zůstávají v platnosti, avšak jejich aplikace způsobuje výkladové problémy (došlo ke změně
skutkových podstat přestupků, jejich přeřazení do jiných zákonů, přečíslování ustanovení zákonů
apod.). Nadřízené správní orgány, Krajský úřad JmK a Ministerstvo vnitra ČR z toho důvodu
doporučují uzavřít nové veřejnoprávní smlouvy. V souvislosti s přijetím nových veřejnoprávních
smluv město Šlapanice přechází k paušální úhradě nákladů spojených s výkonem předmětu smlouvy
ve výši 1.500 Kč za každý podaný případ.  Podle čl. 3 odst. 3 stávající smlouvy dojde ze strany města
Šlapanice k výpovědi všech veřejnoprávních smluv ke dni 30 6. 2018. Návrh nové smlouvy tvoří
přílohu č. 4 zápisu.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. souhlasí s uzavřením
Veřejnoprávní smlouvy o výkonu přenesené působnosti na úseku projednávání přestupků mezi
Městem Šlapanice a Obcí Kobylnice.

hlasování:                   4 pro                               0 proti                              0 zdržel se     

5. Elektronická úřední deska

Všechny obce se potýkají s problémem malého rozměru veřejně přístupné úřední desky. Neustále se
zvyšuje množství informací, které musí být na veřejné úřední desce neustále k dispozici a zároveň se
zvyšuje objem povinně zveřejňovaných dokumentů. Běžně dochází k situaci, kdy obec musí zveřejnit
na úřední desce několik desítek formátů A4. Nedávno to bylo v jednom okamžiku jen ze stavebního
úřadu asi 110 stran rozhodnutí a k tomu ještě mapové podklady značného rozsahu (cyklostezka a
posílení skupinového vodovodu Říčky). Je zřejmé, že obce musí dostát zákonné povinnosti
zveřejňovat řadu dokumentů na úřední desce a že v listinné podobě nikdy obec nebude mít k dispozici
dostatečně velkou úřední desku. Tuto situaci řeší svazek obcí Šlapanicko snahou o hromadnou
objednávku elektronických veřejně přístupných úředních desek. Aby bylo zřejmé, jaké množstevní
ceny je možné dosáhnout, je potřeba závazně deklarovat zájem o toto společné řešení. 
Minimální parametry tohoto zařízení tvoří přílohu č. 5 zápisu. Cena takového zařízení je okolo 200 tis.
Kč vč. DPH.
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Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. bere na vědomí možnost
pořízení elektronické úřední desky prostřednictvím společného projektu obcí svazku Šlapanicko a
doporučuje zastupitelstvu toto pořízení elektronické úřední desky schválit.

hlasování:                    4 pro                              0 proti                              0 zdržel se     

6. Záměr sdružené investice na II. stupeň ZŠ

Již v loňském roce byl problém s přijímáním dětí na II. stupeň ZŠ ve Šlapanicích. V současné době je
požádáno o další navýšení kapacity ZŠ na následující dva školní roky tak, aby děti ze spádových obcí
mohly do Šlapanic nastoupit. Reálně tak pravděpodobně bude jen u pár dětí z Kobylnic, protože se
podařilo na nejbližší dva školní roky domluvit kapacitu v Tuřanech. V roce 2020 však již ani tam
nebude volná kapacita. Zastupitelstvo obce přijalo na svém prosincovém zasedání záměr
spolufinancování rozšíření kapacity školy ve Šlapanicích. V současné době je vypracována studie,
která zahrnuje pavilon s deseti učebnami, jídelním provozem, družinou, šatnami, technickým a
sociálním zázemím apod. a sportovní halu. Všechny kroky směřují k tomu, aby komplex byl dokončen
a předán k užívání k 1.9.2020. Tento komplex má propočteny pořizovací náklady na cca 130 mil. Kč.
Zhruba 80% nákladů by hradilo město Šlapanice a 20% nákladů spádové obce. Přesný podíl nákladů
bude upřesněn podle poměru počtu žáků z jednotlivých obcích za poslední 4 roky a z výhledového
počtu dětí v jednotlivých obcích (počty narozených v obcích v letech 2005 – 2014). Zároveň byla
podána žádost o dotaci z ministerstva financí na 74 mil. Kč. Náklady pro Kobylnice by tak měly být
cca 6,3 mil. Kč, v případě obdržení dotace v požadované výši by pak činily cca 2,7 mil. Kč.
V okamžiku zajištění stavebního povolení by pak byly uzavřeny s obcemi smlouvy o spolufinancování
a také smlouvy o školském obvodu tak, aby rodiče měli jistotu, že pro jejich děti jsou zajištěna místa
v ZŠ Šlapanice. Malá část studie tvoří přílohu č. 6 zápisu.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. bere na vědomí informaci o
dosavadním průběhu přípravy rozšíření kapacity ZŠ Šlapanice.

hlasování:                   4 pro                              0 proti                               0 zdržel se      

7. Nabídka majetku zřizovateli

Ředitelka ZŠ nahlásila obci jako zřizovateli školy trvale neupotřebitelný majetek a nabídla jej
zřizovateli. Tento majetek je však morálně zastaralý, opotřebovaný a není u něj možnost jej
ekonomicky výhodně opravit (na Probook má paní ředitelka i písemné vyjádření firmy). SW Autocont
škola získala jako součást dodávky Internet do škol (INDOŠ). Dnes již tento SW škola dle vyjádření
ředitelky nevyužívá a není v dnešním prostředí využitelný ani jinak. Inventarizační komise tento
majetek označila jako zbytný a nevyužitelný. Nabídka majetku tvoří přílohu č. 7 zápisu. Rada by měla
rozhodnout, zda některý z majetků chce od školy převést a u zbývajícího by měla ředitelce doporučit
jeho likvidaci způsobem odpovídajícím obecně závazným normám.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. nehodlá převzít od
příspěvkové organizace žádný jednotlivý majetek dle Nabídka č.j. 11/18 P,O a doporučuje ředitelce
vyřadit majetek z evidence a zlikvidovat jej způsobem, odpovídajícím požadavkům obecně závazných
norem.

hlasování:                  4 pro                             0 proti                             0 zdržel se  

8. Účetní závěrka ZŠ a návrh na rozdělení hospodářského výsledku

Ředitelka ZŠ předložila roční účetní závěrku školy a návrh na rozdělení HV. Účetní závěrka bude
zveřejněna na webové stránce školy a na úřední desce obce bude zveřejněna informace, kde je závěrka
zveřejněna v plném znění. Hospodářský výsledek z hlavní činnosti činí 2.373,02 Kč, výsledek
hospodaření z vedlejší činnosti činí 222,54 Kč a ředitelka navrhuje celý tento zlepšený výsledek
hospodaření převést do rezervního fondu.

3



Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje roční účetní
závěrku ZŠ a MŠ Kobylnice, sestavenou k 31.12.2017 a schvaluje převod zlepšeného hospodářského
výsledku z hlavní činnosti ve výši 2.373, 02 Kč a převod zlepšeného hospodářského výsledku
z doplňkové činnosti ve výši 222,54 Kč do rezervního fondu příspěvkové organizace. 

hlasování:                  4 pro                              0 proti                             0 zdržel se      

9. Různé

Jarní svoz VO a NO bude 5.5.  

Obec obdržela vypracovaný Povodňový plán obce. Je uveřejněn na webových stránkách obce.
Členové rady byli seznámeni s plánem a vyzváni k zaškolení.

Obec rovněž obdržela pasport komunikací. Bude odeslán na odbor dopravy MěÚ Šlapanice ke
stanovení dopravního značení a následně k odeslání na všechny dotčené instituce.

Od 1.2. pracuje na OÚ nová účetní, paní Floriánová. Cca 10 dnů zde byl souběh dosavadní a nové
účetní. Paní Ustohalová však absolvovala plánovanou operaci a bude nějakou dobu v pracovní
neschopnosti. Poté by měl ještě následovat nějakou dobu souběh obou účetních tak, aby došlo
k dobrému seznámení se s užívaným účetním programem a také aby řádně proběhlo předání celé
agendy.

Žádost o dotaci na vybudování sběrného dvora bude podána elektronicky 23. 2. v odpoledních
hodinách za účasti projektového manažera z RRA JmK. 

Okrsková valná hromada hasiči dne 23.2.2018 – účast Šmíd.

Základní organizace Svazu včelařů hodlá využít dotace z Jm kraje a s její případnou podporou vysadit
i v katastru Kobylnic včelařsky důležité dřeviny. Bude se jednat zejména o keře a na schůzce se
starostou byly vytipovány pozemky ve vlastnictví obce, na kterých by bylo možné výsadbu realizovat.
Jsou to pozemky, na kterých se již nějaké dřeviny vyskytují a bylo by dobré je doplnit. Pokud bude
dotace udělena, bude základní organizace včelařů v příštím roce žádat o další dotaci na pěstební péči. 

Zápis byl vyhotoven dne 23.2.2018.

Lubomír Šmíd                 Alena Ulbrichová   
              starosta obce                                                                           členka rady
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